
Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 14 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Spørgsmål nr. 14:
’’Hvad er årsagen til, at Sundhedsstyrelsens detaljerede statusnotat om 
udviklingen i den børne- og ungdomspsykiatriske virksomhed, først planlæg-
ges at udkomme i efteråret 2010, når det tidligere var annonceret at den ville 
komme i efteråret 2009?”

Svar:
Sundhedsstyrelsens statusnotat om udviklingen i den børne- og ungdomspsy-
kiatriske virksomhed med tal for 2008 udkom ikke som planlagt i efteråret 
2009. Baggrunden herfor er, at de medarbejdere, der arbejder med området,
også var tilknyttet det omfattende arbejde med Sundhedsstyrelsens speciale-
planlægning og de store beredskabsopgaver i forbindelse med influenzapan-
demien, foruden beredskabsopgaver i forbindelse med afviklingen af såvel 
IOC- konference som det internationale klimatopmøde COP15. Sundhedssty-
relsen arbejder aktuelt på statusnotatet om udviklingen i den børne- og ung-
domspsykiatriske virksomhed, der omfatter tal for årene 2008 og 2009. 

Sundhedsstyrelsen forventer, at statusnotatet foreligger inden årets udgang.

Med venlig hilsen
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